
Adding New Immunization Documents   
 

** Visit NEW Enrollment Site for answers to any parent updates.  If still having trouble please 
email flvsk12records@flvs.net. Requests take up to 48 hours.** 

1.​ Start by logging into your FLVS FOCUS parent portal account. 
2.​ Click the drop-down menu next to your student’s name in the left hand menu bar. Click on 

“Child Name”: From the student's menu, choose “Child Info.” 

 

3.​  Select “Immunizations” from the options. 

 

 

https://sites.google.com/flvs.net/flvsftenrollment/home
mailto:flvsk12records@flvs.net


4.​ Upload Your Document: Click into the field to add your document. 

 
 
Submitting New Immunization Documents by Email 

1.​ Email the enrollment team an updated copy of the student's FL DH680 or other Florida 

Department of Health vaccination record.  

2.​ Emails should be sent to flvsk12records@flvs.net. Use the subject line "Immunization 

Records". Please include the student's full name and grade level in the body of the 

email.  
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الجديدة التطعيم مستندات إضافة  
 

** بريد إرسال يرجى مشكلة، تواجه تزال لا كنت إذاللوالدين. تحديثات لأي إجابات على للحصولالجديد التسجيل موقع يزور  
flvsk12records@flvs.netإلكتروني ساعة 48 إلى يصل ما الطلبات تستغرق .** 

1.​ بـ الخاصة الوالدين بوابة حساب إلى الدخول بتسجيل ابدأ  FLVS FOCUS. 
2.​ "معلوماتاختر الطالب، قائمة :منالطفل اسم" على انقر الأيسر. القوائم شريط في الطالب اسم بجوار المنسدلة القائمة على انقر  

 ".الطفل

 

3.​ الخيارات من"التطعيمات" يختار  . 
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4.​ مستندك لإضافة الحقل فوق :انقرمستندك بتحميل قم . 

 
 

الإلكتروني البريد عبرالجديدة التطعيم مستندات تقديم  
1.​ نموذج من محدثة نسخة التسجيل فريق إلى الإلكتروني البريد عبر أرسل  FL DH680 التطعيمات سجل أو بالطالب الخاص  

فلوريدا في الصحة لوزارة التابع الآخر . 

2.​ إلى الإلكتروني البريد رسائل إرسال ينبغي flvsk12records@flvs.net. سجلاتالموضوع سطر استخدم"  

الإلكتروني البريد نص ‍فيالدراسي‍ والمستوى للطالب الكامل الاسم تضمين يرجى.التحصين" . 
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